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بوژیدار رادوشویچ

پرسپولیس باید جریمه دیرکرد بدهد؟

از قرار معلوم بعد از رضایت طرفین برای پرداخت اقساطی مطالبات رادوشویچ 
از ســوی پرســپولیس، دو طــرف توافق می کنند که در صــورت تأخیر در پرداخت 
هــر قســط، ۲۰۰ هــزار یــورو جریمــه در نظــر گرفتــه شــود. حــالا بــا وجــود اینکــه 
پرســپولیس ۱۶۰ هــزار یــورو از قســط ۲۰۰ هــزار یورویی را بموقــع پرداخت کرد و 
۴۰ هــزار یــورو نیــز بــا تأخیــر دو هفته ای به حســاب ایــن دروازه بان کــروات واریز 
شده او به خاطر این موضوع از وکیلش خواسته شکایتش را در فیفا ثبت کند.

کریم باقری

پرسپولیسی ها امیدوار شدند

 از دو ســه روز قبــل گفتــه شــد بــه احتمــال زیــاد مشــکل مربــی ســابق ســرخ ها 
حــل خواهــد شــد و او بــه تیم خــودش برمی گردد. دربــاره جزئیات این مســأله 
هیــچ نکتــه و خبــری در میــان نیســت و تنها به نظر می رســد درویــش و مدیران 
باشــگاه پیگیــر حــل مشــکل باقــری هســتند تا او بــه کادر فنــی برگــردد. گفتنی 
اســت برخلاف شــنیده ها سیدجلال حســینی همچنان نمی تواند روی نیمکت 
بنشــیند و اگر کریم به پرســپولیس برگردد جای او روی نیمکت محفوظ اســت.

کمال کامیابی نیا

او هم دلخور بود!

تصور می شد کمال براحتی جدایی از پرسپولیس را پذیرفته اما او در مصاحبه 
اخیــرش اعــلام کــرده یک فصل دیگر می خواســته در پرســپولیس بازی کند و 
همــان جــا از فوتبــال خداحافظــی کنــد امــا از یحیی دلخور اســت که دیــر به او 
اعلام کرده اند جدا شود چون برای تمدید قرارداد منزلش و مدرسه فرزندش 
اقدام کرده بود. کمال همچنین گفته به جای او یک بازیکن 3۲ ساله )ریگی( 

جــذب کرده انــد و اگر یک جوان می گرفتند ناراحت نمی شــد.
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کلهر: بارسا هم از یک بازیکن 15 ساله 
استفاده می کند

استفاده از گلر جوان 
ایرانی اولویت باشد

صحبت از حضور یک مهاجم 
کروات است که سابقه حضور در 

بوندس لیگا را هم دارد!
خوشــبختانه شــاکله تیم حفظ شــده 
و 70 -80 درصــد تیــم همــان بازیکنان 
فصــل قبــل هســتند بــه همیــن دلیل 
ســاختار تیــم فرقــی نداشــته و تنهــا 
ســه چهار بازیکن اضافه شــده اند. در 
حــال حاضــر هم برای جــذب بازیکن، 
کاری به اســم ها نباید داشــته باشــیم 
و بازیکنــی را جــذب کننــد کــه مایــه 
فوتبالــی قــوی داشــته باشــد و قــادر 
باشــد کــه به تیــم کمک کنــد و از روی 
فیلــم و ســی دی بازیکــن نگیرند. مثلاً 
زمــان بگوویــچ که من در پرســپولیس 
بــودم چنــد بازیکــن برزیلی به ایشــان 
معرفــی شــدند کــه شــاید پنــج شــش 
بازیکــن از ایــن تعداد بازیکــن برزیلی 
در چنــد بــازی خــوب بودنــد و در چنــد 
بــازی تدارکاتــی دیگر خــوب نبودند از 
ایــن رو نتوانســتند رضایــت ســرمربی 
را جلــب کننــد. در حــال حاضــر هــم 
تیم هــای تراکتور و ســپاهان خوب یار 
گرفتنــد بــه همیــن دلیــل بــرای اینکه 
بتوانیــم از عنــوان قهرمانی مــان دفاع 
کنیم و همپای ســایر مدعیان باشــیم 
نیــاز اســت کــه مهاجمــی درجــه یــک 

جــذب کنیــم.
جدا از مهاجم فعلاً بحث این 

است که یحیی به دنبال جذب 
یک دروازه بان خارجی زیر ۲3 

سال هم هست!
به هر حال اگر قرار اســت گلر بیاورند 
بایــد انگیــزه لازم را داشــته باشــد و 
خــوب تمرین کنــد. دروازه بــان جدید 
هــم حتماً باید بدانــد با وجود بیرانوند 
فرصــت بــازی چندانی به او نمی رســد 
چــه بســا کــه اگــر چیــزی غیــر از ایــن 
باشــد کادر فنــی راضــی بــه حضــور 
آن گلــر در پرســپولیس نمی شــود و 
ســنگربان جدیــد بایــد همــه مــوارد را 
مــد نظــر خــودش قــرار دهد تــا بتواند 
در پرســپولیس ماندگار و موفق شود.

در رابطه با حضور کریم باقری 
و احتمالاتی که در رابطه با 
بازگشت مربی پرسپولیس 
شنیده می شود چه نظری 

دارید؟
چنــد روز پیــش در محلــی آقــا کریــم و 
آقــا یحیــی را ملاقــات کــردم و خیلی با 
هــم صحبــت کردیــم. در ایــن رابطــه 
همیــن قــدر بگویــم کــه آقا کریــم و آقا 
یحیی هیچ مشکلی با هم ندارند و به 
قولــی بــا هــم کاملاً اوکی هســتند. اگر 
آقــا کریم نیســت اشــکال از کادر فنی 

نیســت و مشــکل جای دیگری اســت 
کــه امیــدوارم بــا مذاکره حل شــود.

در صحبتت در رابطه با مدعیان 
چرا حرفی از استقلال مطرح 

نکردی؟
بــه نظــرم نکونــام روی یــک شمشــیر 
دولبــه قــرار دارد که ممکن اســت هر 
اتفاقــی بــرای ایــن مربــی رخ دهــد اما 
چیــزی کــه مشــخص اســت بــه ایــن 
نکته باز می گردد که شــرایط یارگیری 
و سایر مواردش به گونه ای بوده که با 
ســایر مدعیان فاصله داشــته اســت.

چرا یحیی به جوان های تیم که 
شاید مانند عمری کارایی خوبی 

داشته باشند حداقل تا حالا 
خیلی بها نداده؟

جوان های پرسپولیس باید خودشان 
را مانند عمری نشان بدهند البته این 
مســأله هم هســت که باید به بازیکن 
جــوان بهــا داده شــود امــا در آن ســو 
بازیکــن جــوان هــم بایــد در کمتریــن 
فرصــت خــودش را نشــان دهــد. در 
حــال حاضــر هــم پرســپولیس چنــد 
بازیکــن جــوان خــوب را اضافــه کــرده 
که امیدوارم از آنها نهایت بهره را ببرد 
و آنهــا هــم در سیســتم یحیــی بخوبی 

جــواب بدهند.
برای آسیا با بضاعت فعلی به 

موفقیت پرسپولیس امیدوارید؟
برای آســیا شرایط خیلی سخت است 

چــه بســا کــه همــه تیم هــای شــرق 
آســیا و تیم هــای عربــی به شــدت 
تقویت شــده اند از این رو رقابت 

خیلی سخت است به همین 

دلیــل بایــد تــلاش کــرد. بــرای ایــن 
مســابقات هــم ابــزار لازم اســت از 
ایــن رو چــون من پســتم مهاجــم بوده 
در ایــن رابطــه بــه شــکل تخصصــی 
حــرف می زنم و معتقدم پرســپولیس 
بــه مهاجــم نیــاز دارد. در ایــن بــاره بــا 
یحیی هم صحبت کردم، ایشــان هم 
در همــان ملاقاتــی که با او داشــتم به 
مــن گفــت چنــد مهاجــم دیدیــم کــه 
همه آنها بالای دو میلیون دلار قیمت 
دارنــد و در ادامــه بــه ایــن موضــوع 
پرداخــت که باید به تیم پرســپولیس 
کمــک شــود. از این رو اگــر دائم از این 
حرف بزنند که ســقف بودجه و از این 
قبیل مســائل عمــلاً نمی توان بازیکن 

دیگــری را جــذب کــرد.
یحیی در ادامه چه صحبتی با 

شما داشت؟
یحیی از تیمش راضی اســت و به من 
گفت که اســکلت تیم را حفظ کرده و 
دنبال رفع نواقص هســتیم به همین 
دلیــل هــم از آنجــا کــه پرســپولیس 
نماینــده ایــران در آسیاســت وزیــر 
ورزش بایــد شــخصاً وارد شــده و 
مشــکلات پرســپولیس را به عنــوان 

نماینــده ایــران در آســیا حــل کنــد.
در رابطه با به تعویق افتادن 

مسابقات لیگ برتر چه صحبتی 
دارید؟

یــک هفتــه عقــب افتــادن مســابقات 
خیلــی تفــاوت نــدارد و مــن 
ً ایــن  نــم دقیقــا نمی دا
تأخیــر بــه چــه دلیلــی 

بــوده اســت.

لیگ یک هفته به تعویق افتاد. 
به نظرتان این موضوع به سود 
پرسپولیس شد یا به ضررش؟

مــن فکــر می کنم تعویق لیگ به ســود 
همه تیم ها شد چون تمرینات تمامی 
تیم ها تقریباً دیر شــروع شــد. از این رو 
پرسپولیس هم از این تعویق سود برد. 
در ایــن خصــوص البته بایــد این را هم 
اضافــه کنــم که یحیــی و دســتیارانش 
خیلــی خــوب برنامه ریــزی کــرده و 
تاکنــون پنــج بــازی خــوب تدارکاتــی را 
بــرای تیمشــان در نظر گرفتنــد که این 
امــر در کنــار تمرینــات و بدنســازی و 
برنامه ریــزی که کادر فنی پرســپولیس 
داشــته اند حتمــاً موجــب خواهد شــد 
تا پرســپولیس با آمادگی خوبی لیگ را 
شــروع کــرده و چهــره موفقــی را از خود 
نشــان دهــد کــه ایــن امــر امیدواری ها 
را بــرای موفقیــت پرســپولیس افــزون 

می ســازد.
پرسپولیس در هفته اول باید 

به مصاف آلومینیوم اراک 
برود. در کل این بازی و شرایط 

سرخپوشان را چطور ارزیابی 
می کنید؟

شــرایط بازی هــای تدارکاتــی بــا لیــگ 
و بازی هــای رســمی فــرق می کنــد بــه 
همیــن دلیــل پرســپولیس نبایــد گول 
نتیجــه بازی هــای تدارکاتــی را بخــورد و 
حریــف خودش را دســت کم بگیرد که 
در ایــن صــورت متضــرر خواهد شــد از 
این رو با وجود بازی در ورزشگاه آزادی، 
پرســپولیس باید بهترین استفاده را از 
بــازی افتتاحیــه خــودش در لیگ که با 
حضــور تماشــاگرانش اســت ببــرد و با 
حمایــت هوادارانــش بــا بــردی خــوب 

لیــگ را شــروع کند.
در رابطه با حضور چند بازیکن 

زیر ۲3 سال که با تیم بزرگسالان 

به خواسته یحیی قراردادهای 
بلندمدت بسته اند چه دیدگاهی 

دارید؟
خــودم در ســال 1385 به عنــوان مدیــر 
آکادمــی کار کــردم و بــه قاعــده این کار 
آشــنایی کامــل دارم. از ســوی دیگــر به 
ایــن مســأله هــم اشــراف کامــل دارم 
کــه بایــد از بازیکــن جوان نهایــت بهره 
را بــرد چــه بســا کــه الان شــاهدیم 
بازیکنــی 15 ســاله در بارســا بــازی 
می کنــد. بــازی و اســتفاده از جوان هــا 
گاهــی اوقــات تاوان هایــی هــم دارد 
امــا بایــد بــا وجود ایــن تاوان هــا باز هم 
یحیــی از بازیکنــان جــوان اســتفاده 
کنــد. مثــلاً الان بحــث اســتفاده از 
دروازه بان جوان پرســپولیس به عنوان 
گلــر ذخیــره مطرح اســت که بــه نظرم 
هیچ ایرادی ندارد و استفاده از بازیکن 
خــود پرســپولیس بهتــر از بازیکــن 
خارجی اســت چه بســا که مــا قبلاً هم 
شــاهد بودیــم بازیکنی ماننــد نیازمند 
از رده پایه هــا بــه تیــم بزرگســال آمــد 
و بعــد از مدتــی بــه یکــی از بهتریــن 
دروازه بان هــای ایــران تبدیل شــد پس 
مــا می توانیــم بــه رفیعــی یــا امثــال او 
اطمینــان کنیــم تــا مشــکلی بــه لحاظ 
پشتوانه دروازه بانی یا در بقیه پست ها 
نداشــته نباشــیم و به نظرم استفاده از 
ایــن پشــتوانه ها به مراتب بهتــر از این 
است که ما بخواهیم از یک دروازه بان 
خارجــی زیــر 23 ســال اســتفاده کنیم.

فکر نمی کنید در زمینه مهاجم 
و هافبک طراح پرسپولیس با 

کمبود مواجه است؟
در وهلــه نخســت فکــر می کنم یحیی 
هــر چه از حواشــی دور باشــد به ســود 
خودش و تیمش اســت و پرسپولیس 
بهتــر بــازی کــرده و نتیجــه می گیــرد. 
از ســویی مــا بایــد ایــن مســأله را در 
نظــر بگیریــم کــه بهتریــن بازیکنــان را 
داریــم کــه قادرنــد در چنــد سیســتم 
مختلــف بــازی کننــد ضمــن اینکــه 
بازیکنانــی ماننــد محمــد عمــری را 

آوردیــم کــه خیلــی روی آنهــا حســاب 
نمی کردیــم امــا عالــی کار کردنــد. در 
حــال حاضــر هــم مهم تریــن نکته این 
اســت کــه برنامه ریــزی خوبی داشــته 
باشــیم و اردو و امکانات خوبی را برای 
موفقیــت بــه وجود بیاوریــم تا نتایجی 
در خور نام پرســپولیس کســب کنیم. 
پرســپولیس قبلاً هم به فینال رسیده 
که اگر اشتباهات فردی گریبانگیرش 
نمی شــد و امکانــات و دســت مربیــان 
بــاز بــود حتمــاً می توانســت در فینــال 
بهترین اتفاق ممکن برای پرسپولیس 
رخ دهــد. الان هــم اگــر بازیکــن درجه 
یــک بیاوریــم کــه خیلــی خــوب اســت 
امــا اگــر ایــن امــر هــم مهیــا نشــد مــا 
قادریــم بــا برنامه ریــزی نتایــج خوبــی 
بگیریــم. نبایــد خودمــان را هــم خیلی 
دســت کم بگیریــم چــه بســا کــه ولــز 
را شکســت دادیــم و مقابــل اســپانیا 
یکــی از قدرت هــای جهانــی با کمترین 
اختــلاف گل بازنــده شــدیم پس نباید 
خودمان را دست کم بگیریم. از سوی 
دیگــر اگــر اشــتباه فــردی نداشــتیم و 
بــه لحــاظ بازیکــن دســتمان پرتــر بود 
و اردوهــای بهتــری داشــتیم مــا حتمــاً 
می توانســتیم در دو دوره ای کــه بــه 
نایب قهرمانی رسیدیم قهرمان شویم 
یــا حداقــل در یکــی از ایــن دوره هــا بــه 
قهرمانــی برســیم اما دو اشــتباه فردی 
و ســایر مشــکلات مــا را از قهرمانی در 
دیدار مقابل اولســان محروم ساخت. 
در مــورد بازیکــن خارجــی و جدید هم 
اگــر آنهــا درجــه یــک باشــند کــه خیلی 
خــوب اســت امــا اگــر نتوانیــم بازیکن 
درجــه یــک جــذب کنیــم اســتفاده از 
بازیکنــان فعلی مــان بــا اســتفاده از 
روش هــای مختلــف حتمــاً بــرای مــا 
بهتــر خواهــد بود. مثلاً از آنجــا که قرار 
اســت یحیی با روش 2-4-4 بازی کند 
ماننــد چند بــازی که دیدیــم یحیی در 
کنار مهاجم اصلی اش از وحید امیری 
یــا پشــت ســرش از امیــد عالیشــاه 

اســتفاده کــرد.

محمود کلهر هافبک اســبق پرســپولیس که ســابقه گلزنی در جام باشــگاه های آســیا را هم در کارنامه بازیگری خودش 
دارد معتقــد اســت بضاعــت پرســپولیس جــدا از یکــی دو پســت بــرای موفقیــت در آســیا کافــی اســت اما با وجــود این 
معتقــد اســت کــه تــدارک و برنامه ریــزی کافــی بهتریــن راهــکار برای موفقیــت در آسیاســت، به همین دلیــل هم نقطه 

نظــرات خــودش را در ایــن رابطــه به شــکل کاملی ارائــه می دهد.

ناصر قراگزلو
خبر نگار

اصلانیان: یحیی گفت چند مهاجم دیده که همه 
بالای دو میلیون دلار هستند

کریم و یحیی با هم 
مشکلی ندارند

امیرحســین اصلانیان مهاجم اســبق پرســپولیس معتقد اســت پرسپولیس حتماً به یک مهاجم ششــدانگ نیاز دارد و البته 
در ملاقاتــی کــه بــا ســرمربی پرســپولیس و کریــم باقــری داشــته حرف هــای جالبــی در ایــن رابطــه مطــرح میکنــد و از نظرات 

ســرمربی پرســپولیس صحبــت به میــان می آورد.

مسعود قراگزلو
خبر نگار

روشنگری پرسپولیس 
درباره توافق با پریرا

143هزار دلار 
بدهکاریم!

بعـد از مسـائلی کـه کامیابی نیـا 
مطـرح کـرد باشـگاه پرسـپولیس 
اعـلام کـرد در توافقنامـه بـا پریـرا 
مقـرر شـد در قبـال پرداخـت 
143 هـزار دلار شـامل باقیمانـده 
قـرارداد فصـل پیـش و پـاداش 
قهرمانـی لیـگ برتـر و جـام حذفـی 
از سوی باشگاه پرسپولیس، پریرا 
نیـز قـرارداد فصـل 2023-2024 

خـود را فسـخ نمایـد.
در بند یک اقاله نامه آمده است: 
طرفیـن )باشـگاه پرسـپولیس و 
پریـرا( موافـق هسـتند کـه جمـع 
کل بدهـی باشـگاه پرسـپولیس 
بـه بازیکـن بـه مبلـغ 143 هـزار 
دلار به شرح ذیل است:125 هزار 
دلار بابـت طلـب بازیکـن از فصـل 
2023-2022، ده هـزار دلار بابـت 
قهرمانی در لیگ برتر، 8 هزار دلار 

بابـت قهرمانـی در جـام حذفـی.
همچنیـن در بنـد 4 این توافقنامه 
یکـن متعهـد  ز با مـده اسـت:  آ
می شـود تمـام مبالـغ قـراردادی 
خـود از جملـه پاداش هـا، حقـوق 
و غیـره را دریافـت کـرده و طرفیـن 
خـت  ا پرد بـا  هسـتند  فـق  ا مو
مبلـغ منـدرج در بنـد یـک توسـط 
باشـگاه پرسـپولیس بـه بازیکـن، 
بازیکـن هیـچ گونـه ادعـای آتـی در 
خصوص پرداخت از جمله حقوق 
و یـا غرامـت قـراردادی نخواهـد 

داشـت.

کامرانی فر جای محمدی:

  تکذیب شد 
یا تأیید؟

بعـد از جدایـی محمـد محمـدی 
از سمت معاون ورزشی باشگاه 
پرسـپولیس یکی دو گزینه برای 
تصـدی ایـن سـمت مطـرح شـد 
امـا مدت هـا خبـری از گزینـه 
جدیـد نمی شـد تـا اینکـه آخـر 
هفته قبل یکی از رسـانه ها خبر 
داد حسـن کامرانی فـر دبیـرکل 
ل  تبـا فو ن  سـیو را فد بق  سـا
کاندیـدای ایـن سـمت شـده و 
مذاکراتـی بـا او در ایـن زمینـه 

انجـام شـده اسـت.
ایـن خبـر در رسـانه های دیگـر 
تکذیـب شـده اسـت امـا خبیـری 
عضـو هیـأت مدیـره در ایـن بـاره 
توضیـح شـفافی نـداده اسـت: از 
آقـای محمـدی تشـکر می کنـم کـه 
مدیـر بسـیار خوبـی بودنـد امـا در 

نهایـت جـدا شـدند.
 تـا بـه حـال موضـوع مذاکـره بـا 
قـای درویـش بـا  گزینه هـا را آ
هیـأت مدیـره مطرح نکرده اند اما 
مذاکـرات بـا گزینه هـای مختلـف 

ادامـه دارد.
گفتنـی اسـت کامرانی فـر بعد از 
بازنشسـتگی از داوری، مدتـی 
به عنـوان دبیـرکل فدراسـیون 
فوتبـال مشـغول بـه کار شـد. 
او سـپس در اوایـل امسـال 
به عنـوان دبیـرکل فدراسـیون 
جـودو کار خـود را آغـاز کـرد امـا 
حدود 80 روز بعد از این سمت 

اسـتعفا داد.
 

پیگیری بازیکنان 
برای دریافت 

آپشن ها
بازیکنـان پرسـپولیس حـدود 15 
درصـد از رقـم قـرارداد خـود را 
به عنـوان آپشـن قهرمانـی از ایـن 
باشـگاه طلبکار هسـتند و باشگاه 
پرسـپولیس بـرای پرداخـت ایـن 
مطالبـات بایـد رقمی در حدود ۶۶ 
میلیـارد تومـان بـه اعضـای ایرانـی 
و 100 هـزار دلار بـرای خارجی هـای 

تیـم تأمیـن کنـد. 
از طرف دیگر در آستانه آغاز لیگ 
برتر، این باشـگاه باید مبالغی هم 
بـرای قراردادهـای جدیـد خـود بـه 
اعضـای تیـم پرداخـت کنـد کـه 

تاکنـون انجـام نشـده اسـت.


